
 
 

 

 

 

Onderwerp:  Vervolg veiligheid Strijp-S 
Commissie:  Financien & Bestuur 
 
 
Geacht college,         8 juni 2015 
 
 
Op 15 oktober 2014 heeft de Eindhovense VVD schriftelijke vragen gesteld over de veiligheid op 
Strijp-S. Deze vragen werden ondersteund door LPF, D66 en GroenLinks. In die vragen hebben we 
een aantal voorstellen gedaan waarvan we nu ook de stand van zaken willen weten.  
 
In de vragen wordt gesproken over het Keurmerk Veilig Ondernemen (KVO). In uw beantwoording 
geeft u aan dat u deze wens onderkent en met de partijen op Strijp-S afspraken zal maken. Ook is er 
contact geweest met MKB Brabant voor de regierol. U geeft aan dat het KVO-traject in 2015 kan 
worden opgestart, maar dat het vermoedelijk niet lukt in de eerste helft van 2015.  
 

1. Welke afspraken zijn er gemaakt met de partijen op Strijp-S om te komen tot een KVO? 
2. Wat is de stand van zaken met betrekking tot het starten van het traject KVO Strijp-S? 

 
In de beantwoording op het verzoek om meer inzet te plegen om het veiligheidsgevoel te 
verbeteren, geeft u aan dat u bereid om ddde extra inzet te bespreken in de driehoek. U gaf aan ook 
in overleg te treden met Park Strijp Beheer over een samenwerking met een beveiligingsopleiding. 
 

3. Kunt u ons aangeven wat de driehoek in deze kwestie heeft besloten en of er een 
verhoogde inzet van stadstoezicht is/wordt gerealiseerd? Graag voorzien van een duiding.  

4. Heeft u inmiddels als met Park Strijp Beheer gesproken over een samenwerking met een 
beveiligingsopleiding voor de langere termijn? Graag de beantwoording voorzien van een 
toelichting. 

 
U heeft aangegeven om samen met PSB te onderzoeken of extra camera's in combinatie met slimme 
en innovatieve maatregelen een positief effect kunnen hebben op de veiligheid. Tevens spreekt u 
over een living lab op Strijp-S in samenwerking met DITSS. 
 

5. Heeft u dit onderzoek inmiddels gedaan en wat zijn de resultaten?  
a. Als het onderzoek nog loopt, kunt u dan aangeven wanneer u de uitkomsten 

verwacht?  
6. Kunt u ons een update geven over de stand van zaken van het living lab veiligheid Strijp-S? 

In uw antwoord graag betrekken hoe PSB gebruik wil maken van de backbone in relatie tot 
innovatieve manieren om data te verwerven en systemen aan te sturen en het innovatief 
gebruik van lichtsturing.  
 
 
 
 
 

 



 
 

U heeft 
positief 

gereageerd op het voorstel om voor 1 januari inzichtelijk te maken om o.a. bewoners een formele 
positie te geven binnen PSB.  
 

7. Heeft u dit inmiddels gerealiseerd?  
a. Zo nee, waarom niet?  

8. Zijn er andere samenwerkingsmogelijkheden onderzocht die kunnen bijdragen aan een 
actievere betrokkenheid van bewoners en gebruikers van Strijp-S en wat is hieruit 
gekomen? 

 
U heeft aangegeven dat het onderwerp 'Veiligheid' zal worden geagendeerd in de op Strijp-S actieve 
Board of Inspiration en daarbij aangegeven dat er mogelijk nog aanvullende ideeën worden geboren. 
 

9. Zijn deze ideeën ‘geboren’ en wat is de stand van zaken met betrekking tot de uitvoering 
hiervan? 

 
We zien uw positieve beantwoording graag tegemoet! 
 

Ferry van den Broek, VVD 

Rudy Reker, LPF 

Mpanzu Bamenga, D66 

Rik Thijs, GroenLinks 

 

 

 

 


